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ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 
van 27 mei 2024 

OPENBARE ZITTING 
 

AANWEZIG 

Robert De Lille – voorzitter 

Frédéric Petit – burgemeester 

Béatrice Bernard, Murielle Jaubert, Fabienne Mineur-Boucau, Dominique Matthys-Reyniers, Jérôme 
Delcourt – schepenen 

Jan Walraet, Jean-Pierre Butaye, Marie Paquot, Jean Crêvecoeur, Stéphane Bodart, Alexandre Franck, Wim 
Peeters, Geraldine Lamoureux, Bernadette De Broux-Vervloet, Michel Lievens, Mikaël Hosseini, Anne 
Bens-Sterkmans, Emmanuel Froidbise, Ronald Probst – raadsleden 

Karmen Middernacht – wnd. algemeen directeur 
 

VERONTSCHULDIGD 

Olivier Mingers, Zeynep Gorgu – raadsleden 

Geert Raymaekers – algemeen directeur 
  

 
 

 

OZ.1.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Notulen en zittingsverslag openbare zitting 
gemeenteraad 25 maart 2024. Goedkeuring. 

   
 

Alexandre Franck, Raadslid vervoegt de zitting. 
 

   
 

OZ.2.  Algemeen directeur. Gecoördineerde rechtspositieregeling van het personeel. Goedkeuring. 
 
De heer Petit licht toe dat punten 2 en 3 behandeld werden op de commissie en éénparig goedgekeurd 
werden.  
 
De heer Walraet haalt aan dat de ontslagregeling reeds in 2023 door het Vlaams Parlement werd 
goedgekeurd en de aanpassingen nu pas op de gemeenteraad werden gebracht. 
 
De heer Petit geeft aan dat het samenvoegen van het OCMW en de gemeentelijke administratie en de 
gesprekken met de vakbond complex zijn en dat dit mee aan de oorzaak van de vertraging ligt. 
 
De heer Walraet meldt dat de vakbond en het MAT pas advies hebben gegeven in mei 2024.  
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OZ.3.  Algemeen directeur. Wijziging geïntegreerd arbeidsreglement lokaal bestuur. Goedkeuring. 
 

OZ.4.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Seniorenfeest 20 juni 2024 - vaststelling aantal 
deelnemers en deelnameprijs. Beslissing. 

 
Schepen Jaubert licht toe dat het seniorenfeest vorig jaar een heel groot succes was en dat we dit dit jaar 
opnieuw zullen organiseren, op 20 juni en met maximum 150 senioren van Wezembeek-Oppem. 
 
De heer Franck vraagt wat de kost vorig jaar was.  
 
Schepen Jaubert geeft aan dat dit toen +/- 8.000 euro gekost heeft, maar dat dit met veel politieke hulp werd 
gerealiseerd. Omdat we in een verkiezingsjaar zijn, moeten we hier uiterst voorzichtig mee omgaan en wordt 
de organisatie door de dienst Vrije Tijd gedaan.  
 
De heer Walraet zegt dat de deelname prijs vorig jaar 8 euro was en dit jaar 20 euro, wat wel veel duurder is 
dan vorig jaar.  
 
De heer Propst vraagt daarop waarom het zoveel groter moet zijn dan vorig jaar, met hogere kosten en een 
numerus clausus, waardoor misschien zelfs niet iedereen die dat wenst kan deelnemen. Waarom moet een 
tent zoveel geld kosten? We hebben gemeentelijke gebouwen zoals het Forum en Merlijn.  
Waarom werd geen copy paste van de formule van vorig jaar toegepast? 
 
Schepen Jaubert repliceert: 

● Het is nog maar de tweede keer dat we dit organiseren, dus in een verkiezingsjaar is er veel 
voorzichtigheid geboden.  

● Onze gemeentelijke gebouwen hebben niet de capaciteit voor 150 deelnemers.  

● Onze diensten organiseren en niet de politiekers, dus wordt een traiteur gevraagd om het eten te 
voorzien. 

 
 
De heer Petit bevestigd dat voor de veiligheid een grote professionele tent dient voorzien te worden, met 
een houten vloer. Zowel bij warm weer als bij regen moeten de mensen veilig zitten.  
 
De heer Propst vraagt waar het feest vorig jaar heeft  plaatsgevonden.  
 
Schepen Jaubert antwoordt dat dit in het Forum was, maar dat in eerste instantie het maximum aantal 
deelnemers 80 was. Toen bleek dat het heel mooi weer was, werden door de heer Hermesse meer 
inschrijvingen toegelaten en werden de extra deelnemers onder de luifel geplaatst. 
De heer Peeters geeft aan dat bij het bouwen van het NAC geen rekening werd gehouden met het vervangen 
van de grote feestzaal en dat dit daarvan de gevolgen zijn. 
 
Mevrouw Sterckmans vraagt hoeveel traiteurs gecontacteerd werden voor een prijsvraag.  
 
Schepen Jaubert bevestigt dat er steeds 3 prijzen gevraagd moeten worden en dat dit nu ook zo gebeurd is. 

 

OZ.5.  Cel beleid. Aanpassing belastingreglement niet-geadresseerde drukwerken. Goedkeuring. 
 
De heer Walraet verwijst naar het moment waar dit onderwerp aan bod kwam en vraagt om in het vervolg 
als er een vraag gesteld wordt, ten minste tegen de volgende gemeenteraad het antwoord te hebben.  
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OZ.6.  Cel beleid. Vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger van de gemeente voor 
deelname aan de algemene vergadering van Zefier op 13 juni 2024. Beslissing. 

 
De heer Petit licht toe dat de heer Butaye de vergadering van 13 juni om 14u00 in Gent niet kan bijwonen en 
vraagt wie hem kan vervangen. De heer Franck en de heer Peeters zijn beiden kandidaat.  
 
* de zitting wordt 10 minuten geschorst om stembriefjes te maken* 
  
Stemming vervanger: 
Blanco: 1 
De heer Franck: 9 
De heer Peeters: 12 

 

OZ.7.  Cel beleid. Vaststelling mandaat van de vertegenwoordiger van de gemeente voor deelname aan 
de algemene vergadering van Haviland op 19 juni 2024. Beslissing. 

 
De heer Petit geeft aan dat de heer Mingers werd aangeduid als afgevaardigde.  
De heer Froidbise merkt op dat: 

● De situatie beter is dan voordien, maar dat het resultaat nog steeds negatief is. 

● Het aantal bestuurders 20 blijft 
● Er een berekening voor de pensioenen werd gevraagd aan de voorzitter en dat het onacceptabel is 

dat tot op heden de berekening niet werd ontvangen.  
 

OZ.8.  Cel beleid. Algemene vergadering van Iverlek op 26 juni 2024. Goedkeuring agenda, goedkeuring 
oprichting onthaalstructuur voor belangen in Publi-T en Publigas en vaststellingmandaat 
vertegenwoordiger. Beslissing. 

 
De heer Petit meldt dat de heer Butaye aangeduid werd als vertegenwoordiger. 

 

OZ.9.  Cel beleid. Vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger van de gemeente voor 
deelname aan de algemene vergadering van TMVS op 18 juni 2024. Beslissing. 

 
De heer Petit laat weten dat de heer Delcourt afgevaardigde is, maar dat hij verhinderd is.  
 
De heer Butaye stelt zich kandidaat om de vergadering als vervanger bij te wonen.  

 

OZ.10.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Aanvraag gemeentelijke toelage - "De col op" voor Kom 
op tegen Kanker - dienstjaar 2024. Beslissing. 

 
Schepen Bernard licht toe en geeft mee dat WOKRA ook 1.000 euro zou toekennen.  

 

OZ.11.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Seniorenuitstap 5 september 2024 "Luik" - vaststelling 
aantal deelnemers en deelnameprijs. Beslissing. 

 
Schepen Jaubert geeft een overzicht van de dagplanning.  
 
De heer Probst vraagt zich af hoe we hier deontologisch mee om zullen gaan aangezien dit in de sperperiode 
valt.  
 
Schepen Jaubert geeft aan dat we dit al heel lang organiseren en dit een vast onderdeel is van de 
georganiseerde activiteiten. Dit vormt geen probleem binnen de sperperiode.  

 

 

 

 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 3 van 10. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 3460-3024-6232-3674

https://app.esignflow.be/nl-be/code/3460302462323674


 

ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD van 27 mei 2024  4 / 10 
 

OZ.12.  Cel stedenbouw. OMV Brueghellaan (2023.104.S_2023095712). Goedkeuring van de zaak der 
wegen in het kader van een omgevingsvergunningsaanvraag. 

 
Schepen Matthys licht toe. 
 
De heer Probst dringt aan op een visie voor de trage wegen in de gemeente. Er wordt bij deze trage weg een 
link gelegd met de Paters Passionisten, maar dit stuk zou soms gesloten worden, dus wat is de meerwaarde. 
Het nut wordt in vraag gesteld voor de exacte ligging van deze trage weg.  
 
De heer Probst geeft ook aan dat er geen correcte plannen werden bijgevoegd omdat een bepaald perceel 
eigendom van de gemeente lijkt maar dit niet blijkt te zijn.  
 
Schepen Matthys benadrukt dat dit een opportuniteit is voor de gemeente om een trage weg te maken en 
dat dit bovendien kosteloos is, conform het mobiliteitsplan en het ruimtelijk structuurplan.  
 
De heer Probst herhaald zijn vraag i.v.m. de visie omtrent trage wegen en of er contact is geweest met het 
vicariaat omtrent deze weg? 
 
Schepen Matthys deelt mee dat de trage wegen steeds toegang geven tot parkgebieden of speelgebieden. 
Dat er contact geweest is met het vicariaat en de Chiro omtrent een gemeenschappelijke visie.  
 
De heer Peeters vraagt of dit stukje trage weg zal aansluiten op de PPS van de paters Passionisten.  
 
Schepen Delcourt geeft aan dat dit nog niet vaststaat.  
 
De heer Peeters reageert dat er nu iets gestemd zal worden waar die weg mogelijk tot nergens zal leiden.  
 
Schepen Matthys licht toe dat er contact is met Vlabinvest en dat dit een eerste stap is. Nadien kan er een 
aansluiting komen. Maar dit is een toevallige kans die zich nu aanbiedt en die we willen nemen.  

 

OZ.13.  Dienst publieke ruimte. WE22-04. OMV Dieweg en Grensstraat (2022.3.V_2022047107). 
Goedkeuring waarborgovereenkomst. 

 

OZ.14.  Cel milieu/ecologische transitie. Rapportering met betrekking tot de voortgang van het Lokaal 
Energie en Klimaatpact (MI/2.16.2.3.1). Kennisname 

 
De heer Peeters merkt op dat het zeer bedroevend is dat dit rapport niet alle cijfers bevat en dat het 
argument is dat het tijd vraagt om de cijfers toe te voegen. Als zo’n rapport ter kennisname wordt gegeven, 
moet het beeld compleet zijn.  

 

OZ.15.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Raadslid Robert De Lille. Toegevoegd punt: 'Wijziging in 
de planning voor de gemeenteraden van 2024'. Goedkeuring. 

 
Het punt is verdaagd. 

 

OZ.16.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Gebrek aan democratisch 
inzicht.' 

 

OZ.17.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Knack of the NAC.' 
 
Schepen Matthys licht toe dat de offertes voor uitbaters concessie horeca ‘Kasteeltje’ werden ingediend tot 
25 mei 2024. 
 
Het aantal plaatsbezoeken : 9  
Aantal verschillende geïnteresseerden bij aanvang : 7 
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Aantal geïnteresseerden op datum 23/05/2024 : 6  
 
De heet Petit geeft aan dat de fiberaansluiting nog niet is opgelost. Men werkt eraan maar er is nog geen 
duidelijke timing. Hopelijk is het tegen september opgelost.  
 
De heer Peeters voegt toe dat de wachtbuizen voor de fiber op -2 gewoon vrij toegankelijk zijn en dat dit 
slecht is voor de IT-veiligheid.  

 

OZ.18.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Zittingsverslag.' 
 
De heer Petit zegt dat bij navraag op het secretariaat dit een software gerelateerd probleem is, en dit door 
het uploaden van de documenten uit meeting.net en meeting.burger. In het Frans doet dit probleem zich niet 
voor door het uploaden van alleenstaande PDF bestanden.  
 
Voor verdere informatie moet ik u doorverwijzen naar de heer Raymaekers.  

 

OZ.19.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Stemcomputers op proef.' 
 
Probleem rond ontbreken nummers stembureau op verschillende oproepingskaarten:  
 
Mevrouw Middernacht bevestigt dat dit in de namiddag aan het licht is gekomen en dat de leverancier 
onmiddellijk werd gecontacteerd. Het betreft een menselijke fout waarbij 10% van alle oproepingsbrieven 
voor Wezembeek-Oppem getroffen zijn.  
Er wordt op kosten van de leverancier a.s.a.p. een nieuwe oproepingsbrief verstuurd naar de betrokkenen.  

 

OZ.20.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Kinderopvang.' 
 
Schepen Bernard licht toe dat exact een jaar geleden 2 kinderopvanginitiatieven verplicht gesloten werden. 
Ondertussen werkten we aan een concessie in het Domusgebouw voor kinderopvang en werd er een 
huurovereenkomst afgesloten, met 2 plaatsen noodopvang, in het Forum.  
 
Een concessie in het voormalige passionistenklooster staat op het programma.  
Er werden 7 bijkomende IKT-plaatsen aangevraagd in de uitbreidingsronde van Agentschap Opgroeien           
(7 door Land van Wezembeek-Oppem en 2 door 't Zonnetje van Infano).  
Land van Wezembeek-Oppem kreeg een subsidiebelofte voor 7 IKT-plaatsen toegekend.  
De aanvraag van Infano werd geweigerd.  
In oktober 2024 zal, als alles volgens planning verloopt, een kinderdagverblijf in het Domusgebouw kunnen 
starten.  
Een bijkomend probleem stelt zich ook bij het loon van de begeleiders. Begeleiders in kribben met IKT-
plaatsen verdienen minder dan begeleiders in kribben met vrije plaatsen.  
 
De heer De Lille vraagt naar het exact aantal plaatsen in onze gemeente: 
-18 in Wereld van Warm 
-18 in Domus 
-27 bij Infano 
-18 bij Les bébés d’amour 
En hopelijk: 21 in de Vosberg en 18 bij Les Petits Anges 

 

OZ.21.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Voetpaden en 
wegmarkeringen.' 

Schepen Mineur zegt dat er inderdaad, omwille van verschillende factoren, een achterstand is opgelopen in 
het aanbrengen en vernieuwen van wegmarkeringen. 

Door de toename van het aantal gewenste markeringen gebeurt dit niet meer door eigen personeel. De 
gemeente is aangesloten bij het Creat raamcontract voor wegmarkeringen (de Groote) 
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In 2023 zijn markeringen besteld en uitgevoerd waarbij het voorziene budget volledig besteed werd. 
Met het budget van 2024 werden in maart volgende bestellingen geplaatst:  

○ wegmarkeringen Lange Eikstraat (schoolomgeving Duitse School) 

○ kiss&ride zone fietsen HHC (Albertlaan) 

○ mindervalidenparkeerplaatsen (verschillende locaties). 

○ fietsmarkeringen Oppemlaan 

 
De bestellingen van 2024 werden nog niet uitgevoerd. 
Door het slechte weer is er een wachttijd bij de aannemer. We hopen elk moment bericht te krijgen van de 
planning. Op 23 mei 2024 kon nog steeds geen planning worden doorgegeven. 
Hetzelfde probleem (wachtlijst) doet zich voor bij andere aannemers voor wegmarkingen.  
 
Mevrouw Sterckmans suggereert om op basis van de ongevallen de urgentie te bepalen.  
 
Schepen Mineur bevestigt dat dit steeds op de verkeerscommissie wordt besproken en de burgemeester zal 
de vraag aan de korpschef stellen.  

   
 

Fabienne Mineur-Boucau, Schepen verlaat de zitting. 
 

   
 

OZ.22.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Batopin.' 
 
De heer Petit zegt dat er inderdaad contacten gelegd zijn met Batopin. Een eerste afspraak begin mei werd 
door omstandigheden geannuleerd, maar een nieuwe afspraak is voorzien op 30 mei. Het doel van de 
vergadering is het exacte aantal apparaten en hun locatie te kennen en dat liefst in de nabijheid van de 
Delhaize een toestel voorzien wordt.  

 

OZ.23.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Sluipverkeer wegens 
werken aan de Ring (RO).' 

 
De heer Petit deelt mee dat er inderdaad overmatig sluipverkeer is. De burgemeester woonde de vergadering 
van vorige week bij waaruit blijkt dat het afronden van de werken een complex gegeven is. Alles hangt af van 
de staat van de betonplaten tussen de 2 tunnels. Het asfalt moet verwijderd worden om de staat te bekijken. 
In het beste geval gaat het om kleine reparaties, in het slechtste geval moeten ze vervangen worden en 
kunnen de werken nog tot midden volgend jaar duren.  
Waze aansporen enkele straten te blacklisten kan enkel door een grondige motivatie en is niet de ideale 
oplossing omdat dit consequenties heeft voor de omliggende straten.  
Het probleem werd ook besproken met de politie en de algemene stelling is dat er zich geen uiterst 
gevaarlijke situaties voordoen en er geen acuut veiligheidsprobleem is.  
Er is melding van toegenomen sluipverkeer op volgende locaties:  

● Beekstraat en omliggende straten 

● Frans Landrainstraat  

● Hertogenlaan 

● Gergelstraat 

● J.B.Overloopstraat 
● Astridlaan 

● Heldenlaan 
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De heer Butaye vraagt zich af of het logisch is dat men zulke zware werken uitvoert op zo’n belangrijke assen 
zonder overleg met alle betrokken gemeenten.  
 
De heer De Lille meldt dat er ook zeker met de spoeddiensten overlegd moet worden.  

 

OZ.24.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Aziatische Hoornaars.' 
 
De heer Petit reageert als antwoord op een vraag van de gemeenteraad van 25 maart 2024 . 
De gemeente heeft blijkbaar contact met een Imkersbond. Er zijn nu bijkomende vallen aangeboden. 
Hoeveel zijn er in de gemeente verdeeld? Wat zijn de vooruitzichten? 
 
Er werd op 26 februari vergaderd met drie imkers die in de omliggende gemeenten een afdeling van 
“Vespahunter” hebben opgezet en hun werkingsgebied in Wezembeek-Oppem wensen uit te breiden. De 
methodologie die zij hanteren is deze die uitgewerkt werd door Tom Vrancken, die ook door de gemeente 
wordt gevolgd. 
De gemeente heeft geen formele samenwerking, maar ondersteunt de bestrijding van de Aziatische hoornaar 
door de correcte informatie te verspreiden. Zo zullen we in de elektronische nieuwsbrief de aandacht 
vestigen op de bestaande campagne “Kijk in uw kot” en maandelijks het ontwikkelingsstadium meegeven. 
Verder sensibiliseren we de meldingen te registreren in waarnemingen.be voor studie van de verspreiding 
door o.m. Natuurpunt en INBO. 
Voor volgend seizoen zullen we enkele vallen en lokvloeistof aanmaken en ter beschikking stellen van 
vrijwilligers die dagelijks de vallen controleren. 
 
Er is geen verder contact met imkers over deze aangelegenheid geweest. Het verdelen van lokdozen is een 
privé initiatief, de gemeente heeft hierover geen cijfers ter beschikking. 
Het aantal actieve imkers in de gemeente is ons onbekend en is eigenlijk niet relevant voor het gemeentelijk 
beleid dat erop is gericht de lokale biodiversiteit (bestuivende insecten die essentieel zijn voor het leveren 
van deze ecosysteemdienst) te beschermen eerder dan een commerciële activiteit (honingproductie). 
 
De politie en de brandweer zijn beschikbaar voor oproepen rond deze nesten. De laatste weken zijn er geen 
meldingen geweest, maar dat heeft met het slechte weer te maken.  

 

OZ.25.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'BAC 
omgevingsvergunning.' 

 
De heer Petit meldt dat naar aanleiding van een eerdere vraag (gemeenteraad 25 maart) het gemeentelijke 
advies overgemaakt werd aan de leden. In april werd het advies door de dienst Omgeving vergeleken met het 
vergunningsbesluit. De conclusie van de vergelijking door de omgevingsambtenaar luidt letterlijk: 
Globaal samengevat: 

● Er bestaan details waarover men in beroep zou kunnen gaan. 

● Het geheel aan opgelegde maatregelen (artikel 4 van het ministerieel besluit) komt grotendeels 
tegemoet aan de verzuchtingen van de omwonenden.  

● Ik zie onvoldoende concrete argumenten om een geloofwaardig beroepsschrift te kunnen indienen. 
 
Het college heeft deze conclusie gevolgd, met de randbemerking dat de lokale verenigingen andere dan strikt 
vergunningstechnische argumenten kunnen aanwenden. Dit is dan ook gebeurd, de vzw AWACSS heeft een 
beroepsschrift ingediend op basis  van de argumentatie van meester Verstraete.  
 
Bij feedback zal de gemeenteraad geïnformeerd worden.  

 

OZ.26.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Zorgparkeerkaart.' 
 
De heer Petit meldt dat Wokra bevestigt heeft dat beide gemeenten akkoord gaan, maar er dient een 
wijziging te gebeuren van het politiereglement.  
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OZ.27.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Meldpunt everzwijnen.' 
 
Schepen Matthys zegt dat we de laatste maanden geen meldingen meer hebben ontvangen.  
Een groep lijkt zich te zullen vestigen in Kraainem en Tervuren in de wijde omgeving van de Baron 
d’Huartlaan, Mechelsesteenweg en het Vier-Armenkruispunt.  
Occasioneel komen zwervende groepjes ook in onze gemeente voor en hebben hier en daar al schade aan 
tuinen aangericht, i.h.b. in de Warandeberg.  De wegbermen van de R0 en de trambedding fungeren als 
ecologische corridor.  
De meldingen in de gemeente zijn dan ook geconcentreerd rond deze assen. 
 
In totaal werden in de periode vanaf 2021, 8 meldingen ontvangen over minstens 14 volwassen exemplaren. 
Bijzondere dierenwaarnemingen worden bijgehouden in een GIS-laag met de precieze locatie van de 
waarneming. Hieronder een overzicht van de meldingen m.b.t. Everzwijnen. 
 
Jaarlijks wordt de situatie geëvalueerd op provinciaal niveau. Beleidsmatig werd in dit overleg bepaald dat de 
everzwijnen zich in deze regio niet mogen vestigen. Daarom werd een systeem van ‘early warning’ en van 
‘rapid response’ ingesteld. Daartoe richtte Agentschap voor Natuur en Bos REBO op, dat staat voor Regionaal 
Everzwijnbeheer Ondersteuning. Ondertussen werden door het college toelatingen gegeven aan REBO om in 
alle discretie op grote private percelen vangstkooien te plaatsen en de dieren weg te vangen. 

 

OZ.28.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Tegelwippen.' 
 
Schepen Matthys licht toe dat er op korte termijn twee zichtbare acties zijn: 
 
Deelname door de gemeente aan het VK Tegelwippen, we bekijken nog de mogelijkheid om vanaf de 
zomermaanden een tegeltaxi te organiseren, maar dat is afhankelijk van de beschikbaarheid van het 
technisch personeel. 
Deelname aan de samenaankoop ontharding op initiatief van de intergemeentelijke milieudienst van 
Haviland. 
Op iets langere termijn (najaar 2024) komt er een nieuw subsidiereglement rond groenblauwe maatregelen. 
Hierin zal uiteraard ontharding belangrijke aandacht krijgen. 
Verder bevat het klimaatactieplan (SECAP) een lijst aan concrete actiefiches rond onthardingsmaatregelen. 

 

OZ.29.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Tour Elentrik.' 
 
Schepen Jaubert licht toe. 
Een filmpje wordt getoond. De beslissing van het college om 30 nutskasten te laten beschilderen werd eind 
vorig jaar genomen en de nodige budgetten werden goedgekeurd in december. Vervolgens werd werk 
gemaakt van de voorbereidingen voor dit project : selectie van nutskasten, bepalen van de thema’s, 
communicatieplan. 
 
In het eerste WOmag van 2024 werd de beslissing gecommuniceerd.   
Op 22 februari 2024 werd via de gemeentelijke informatiekanalen een oproep gelanceerd naar lokaal 
artistiek talent bij de bevolking van Wezembeek-Oppem. Ze kregen tot eind maart de tijd om hun 
kandidatuur met portfolio te bezorgen. 
7 kandidaturen werden weerhouden door het college. Voor hen werd midden april een workshop 
georganiseerd door Treepack om de kandidaten te leren schilderen op nutskasten en om richtlijnen te geven 
voor het werken en ontwerpen van een nutskastbeschildering.  
Na de workshop kregen de kandidaten even de tijd om een finaal ontwerp voor te stellen. Ondertussen 
werden dan ook de geselecteerde nutskasten schoongemaakt en voorbereid. Op Zaterdag 19 mei 2024 
startte de effectieve uitvoering van het project.  
Onder begeleiding van Treepack konden de kandidaten beginnen werken aan hun kast. Een 10-tal kasten 
worden intussen door lokaal talent omgetoverd in kunstwerken. De overige nutskasten worden in tussentijd 
door professionele artiesten aangepakt. Er werd voorzien om de kasten binnen de 2 werken af te werken, 
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maar het kan wel zijn dat het slechte weer tot vertraging zal leiden. In elk geval zullen alle kasten in de loop 
van de maand juni af zijn.  

   
 

Jean Crêvecoeur, Raadslid verlaat de zitting. 
 

   
 

OZ.30.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'AED.' 
 
Schepen Bernard licht toe. 
Het toestel van het NAC werd enkele weken geleden geplaatst. 
Hierbij de lijst van AED toestellen die in de gemeente beschikbaar zijn en geregistreerd. 
De toestellen in ROOD aangeduid zijn de toestellen die altijd beschikbaar , de andere toestellen zijn enkel 
bereikbaar bij de openingstijden van de gebouwen en als er activiteiten doorgaan. 
 
 

NR Adresse du DEA-DEA-adres 
Num-
Nr Commune-Gemeente AED-DEA 

7482 Astridlaan  85 Wezembeek-Oppem 

11500 Avenue d'Oppem 149 Wezembeek-Oppem 

9584 Beekstraat 172 Wezembeek-Oppem 

30026215 Louis Marcelisstraat 140 Wezembeek-Oppem 

10555 Lange Eikstraat 71 Wezembeek-Oppem 

6032 Mechelsesteenweg  153 Wezembeek-Oppem 

11040 Molenweg 20 Wezembeek-Oppem 

2613 Sportpleinstraat 20 Wezembeek-Oppem 

 
Ook in de Davis Club en in de Castle Club staan toestellen.  
 
De heer Walraet zegt dat de AED van de Beekstraat niet op de kaart staat.  

 

OZ.31.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Religieus erfgoed.' 
 
Schepen Matthys licht toe. 
Kapel en grot Kloostertuin: 
Ontwikkelaar Van Looy heeft een bedrag aan de gemeente overgemaakt. 
Dit project is te klein voor de werking van de vereniging ‘ERF’  maar kan waarschijnlijk wel opgevolgd en 
uitgevoerd worden met de partner van de gemeente vzw Brabantse Kouters.  
De restauratiewerken kunnen uitgevoerd worden met de Monumentenploegen van BK en/of met aan te 
duiden aannemers. 
Vrijdag 24/05 was er een eerste plaatsbezoek. 
 
De procedure wordt nadien verder besproken met “Landschap en Erfgoed” -Brabantse Kouters. 
We kunnen vermoedelijk ook beroep doen op onderhoudssubsidies van de provincie (wordt verder 
besproken in een volgende vergadering) 
 
Kapel OLV van de Vrede Mechelsesteenweg: 
Deze kapel zal in samenwerking met ERF gerestaureerd worden. Het project werd op 15 mei door de 
structurele adviescommissie van ERF positief onthaald en goedgekeurd.   
Samenwerkingsovereenkomst zal opgemaakt worden.  
ERF zal het dossier volledig begeleiden en een restauratiedossier laten opmaken. De gemeente dient de 
nodige kredieten te voorzien voor de werken.  
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OZ.32.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Laadpalen.' 
 
De heer Petit zegt dat in het ontwerp van het NAC laadpalen waren voorzien in de parking.  
Door de beperkte hoogte van de toegangspoort, heeft de brandweer hierover negatief advies uitgebracht 
(een brandende wagen kan niet weggesleept worden). 
Er is een onderzoek  opgestart door studiebureau Vectris m.b.t  de plaatsing van laadpalen in de gemeente 
(wagens en fietsen)  
 
Er zijn verschillende privé-initiatieven zoals op de parking van de Delhaize.  
 
De heer Peeters vraagt of dit haalbaar is voor ons elektriciteitsnet.  
 
Schepen Matthys bevestigt dat dit aangepast zal moeten worden.  

 

OZ.33.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Onveilige Dieweg.' 
 
Schepen Matthys meldt dat de Dieweg door de dienst grondgebiedzaken al aangeduid werd als ‘te 
renoveren’ voor de start van de werken aan de verkaveling van de ‘Totalsite’.  
Op dit moment is het duurzaam herstel van de Dieweg niet opportuun : de verschillende loten van de 
verkaveling worden op particulier initiatief bebouwd. Dit proces neemt meerdere jaren in beslag, niet 
iedereen start de bouwwerken op hetzelfde moment. Er komt waarschijnlijk lange tijd zwaar vervoer tot aan 
de site (werf), en de verschillende nutsmaatschappijen doen de huisaansluitingen voor de verschillende loten 
op verschillende momenten. 
Op dit moment staat de Dieweg niet als ‘prioritair’. In de loop van 2026 kunnen we de vernieuwing van het 
wegdek opstarten als de nodige budgetten hiervoor voorzien worden en naargelang de vooruitgang van de 
bouw van de huizen.  
 
 
 

De wnd. algemeen directeur,  De voorzitter, 
         

 
 
Karmen Middernacht 

  
 

Robert De Lille 
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